
Reacties diverse inwoners verkeersmaatregelen Waalre-dorp

Nr. Datum ingekomen Inhoud e-mail 
1. 11-02-2020 Beste mijnheer,

Wij zijn heel blij met het opheffen van de blokkade in de Burgemeester Uijenstraat. Wij zijn het 
echter niet eens met het afsluiten vanaf de Heikantstraat de hele dag. 
Onvoorstelbaar dat dit er door geduwd wordt. Waarom niet tijdens de spits van 7.00 uur tot 8.30 
uur een inrijverbod. Voor de rest van de dag kun je de weg gewoon gebruiken en zijn de 
bewoners
( degenen die hier verantwoordelijk zijn) toch niet thuis . Er wordt gewoon niet naar de bezwaren 
geluisterd. De Burgemeester Uijenstraat is niet aangelegd om te rolschaatsen!!!! (Zie E.D.).
Kopers moeten zich beter informeren. 
 2 Waarom niet wachten tot de nieuwe randweg klaar is met alle werkzaamheden.   Hoe moeten 
de mensen uit de richting Valkenswaard in Waalre komen als u eerst alles afsluit en dan aan de 
werkzaamheden aan de  traverse gaat beginnen, voordat de randweg klaar is. Waar komt de 
omleidingsroute? Hoe blijven de winkels bereikbaar?  Het kan toch niet zo zijn dat die een jaar 
onbereikbaar worden!!!   Een leefbaar dorp is een dorp met winkels die goed bereikbaar zijn. 
Hopend op een oplossing, 
bewoner Burgemeester Uijenstraat

2. 18-02-2020 Goede morgen,

Mijn dank als bewoner is niet groot sinds de blokken nu weg zijn, want de gevolgen van asociaal 
rijgedrag zijn nu alweer merkbaar in een paar dagen tijd

Dit heb ik met meerdere buren in de straat al besproken binnen deze korte tijd. Ik zou het vanaf 
5:30 u - 9:30u voor u kunnen filmen.

Het zou dan ook fijn zijn als de o.a. verkeershandhaving, snelheidscontroles etc bij o.a. 
Heikantsebaan - Burgemeester Uijenstraat en tevens in de Burgemeester Uijenstraat weer 
plaatsvinden.

Namelijk, er zijn alweer 200+ auto’s (als bewoner heb inderdaad ik vandaag een tijd geturfd) die 
in de ochtend totaal het verbod op links afslaan vanuit Valkenswaard waar negeren. 
Vervolgens ook weer met meer dan 30km/u vervolgens door de straat weer scheuren.



Zeker nu met weet de blokken weg zijn. Men negeert de borden die tot natuurlijk gedraf zou 
moeten leiden. Om vervolgens gewoon rechtdoor naar de Markt te rijden (scheuren).

Tot dusver. Heeft u als gemeente en commissie meteen weer een inzicht in de directe gevolgen.

Mvg.,

B.Uijenstraat 

(Aanvulling) Gevolgen verwijdering blokken Burgemeester Uijenstraat -v/ G’laan

Goede avond 

Kleine aanvulling en een dubbele bedankt n.a.v. mijn mail van middag als bewoner. Die dank is 
alleen maar minder groot sinds de blokken nu weg zijn.

Gezien de gevolgen van asociaal rijgedrag / huftergedrag zijn tevens sinds vanmiddag/avond ook 
alweer merkbaar nu de borden ook weghaald zijn bij de kruising B. Uijenstraat / v/ G’hlaan.

Ik zou het dus ik vanaf 15:30 u - 19:30u weer eens gaan tellen, observeren, snelheidscontroles 
doen etc..

Het zou nogmaals dan ook fijn zijn als de o.a. verkeershandhaving, snelheidscontroles etc. in de 
Burgemeester Uijenstraat zou plaatsvinden.

Namelijk, want de 1100+ (uit de telling in het verleden) hufterende en sluipende autobestuurders 
buiten ons mooie Woldere zijn weer gewoon terug!

Er werd ook in de middag / avond dus weer met meer dan 30km/u door de straat gestuurd.

Het is weer terug bij af! Dat verbod op links afslaande verkeer is echt de oplossing niet!

Tot dusver. Heeft u als gemeente en commissie meteen weer een inzicht in de directe gevolgen.



Noodkreet; als bewoner er vader van 2 kinderen die ik nu weer niet op straat durft te laten 
spelen. Vindt snel een passende oplossing! Geef het dorp weer terug en de rust die er 3 maanden 
in heel dit gedeelte van Waalre dorp was.

Mvg.,

B.Uijenstraat 

Ps. Een stap naar de media overweg ik wel. ik vrees echt, dat zij ook weer eens mogen 
aanschouwen wat het terugdraaien van dit besluit veroorzaakt.


